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三相环氧树脂干式变压器  
 Three Phase Epoxy-resin Dry-type Transformer      

Three-phase Epoxy-resin Dry-type Transformers are in conformity with standard of IEC726, GB6450, GB/T10228-1997, with features of low loss, 
compact and light weight, low noise level, damp-proof, high mechanical strength, flame resisting, strong overload ability and low partial discharge 
quality. They are applicable to power transmission and distribution system, especially to heavy load centers and places with special fire 
protection requirements.

三相环氧树脂干式变压器符合IEC726，GB6450，GB / T10228-1997标准，具有损耗低，体积小，重量轻，噪声低，防潮，机械强度高，阻燃，
过载能力强，局部放电质量低等特点。 它们适用于输配电系统，特别是重载中心和有特殊防火要求的场所。

注：以上数据仅以我司标准设计为准，特殊要求可定制。
Note: The above data is only subject to our standard design, special requirement can be customized.

35KV级三相环氧树脂干式变压器技术参数
Tachnical Data for 35KV Class Three Phase Epoxy-resin Dry-type Transformer
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20KV级三相环氧树脂干式变压器技术参数
Tachnical Data for 20KV Class Three Phase Epoxy-resin Dry-type Transformer
       

10KV级三相环氧树脂干式变压器技术参数
Tachnical Data for 10KV Class Three Phase Epoxy-resin Dry-type Transformer
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注：以上数据仅以我司标准设计为准，特殊要求可定制。
Note: The above data is only subject to our standard design, special requirement can be customized.

注：以上数据仅以我司标准设计为准，特殊要求可定制。
Note: The above data is only subject to our standard design, special requirement can be customized.
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